
Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady Združenia TKO Semeteš n .o .,
konanej dňa 14.10. 2021 v zasadačke MsÚ - Turzovka.

Správna Rada sa uskutočnila dňa 14.10. 2021, hod. – 10.00 hod.

Prítomní: Viď. podľa prezenčnej listiny
Pozvaní hostia :  

Program:

1. Otvorenie zasadnutia.
2. Kontrola plnenia úloh
3. Určiť zapisovateľa zápisnice a uznesenia.
4. Schválenie overovateľov zápisnice 
5. Správa o činnosti Združenia TKO Semeteš, n. o.

- Priebeh verejného obstarávania nákupu nákladného vozidla pre zvoz ZKO
- Splatenie nákladného auta MAN TGM
- Informácia o platbách od spoločnosti ENVI-PAK, a. s.

6. Plnenie rozpočtu Združenia TKO Semeteš, n. o.
7. Schválenie Výročnej správy pre rok 2020 a účtovnej závierky 2020.
8. Schválenie kalendára zvozu na rok 2022
9. Rôzne.

- Návrh na reakciu na podnet WOOD Energy, s.r.o. 
- FA Georeal – zameranie pozemkov

10.  Záver

1.) Otvorenie zasadnutia.
Predsedníčka správnej rady Združenia TKO Semeteš n. o. Ing. Jana Majtanová otvorila
zasadnutie, privítala prítomných a skonštatovala, že SpR je uznášania schopná. Prítomní
8 členovia. Dala hlasovať o tom, že zasadnutie SpR sa bude riadiť programom podľa
pozvánky.
Hlasovanie: 
ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.



2.) Kontrola plnenia úloh uznesení.

       Predsedníčka SpR prezentuje zadané úlohy z uznesenia posledného  zasadania SpR. 
 

       
      Úlohy z uznesenia č. 1/2021 zo dňa 02.03.2021 :

- Vykonať  zápis  zmeny  v registri  neziskových  organizácií  štatutárneho  zástupcu
Združenia  TKO Semeteš,  n.  o.  a  konečného užívateľa  výhod danej  neziskovej
organizácie, je splnená.

- Riaditeľ Združenia TKO Semeteš, n. o. mal uskutočniť verejné obstarávanie na
nákup  nákladného  vozidla  na  zber  komunálneho  odpadu  a uzavrieť  zmluvu
s úspešným uchádzačom, je splnená. 

- Riaditeľ Združenia TKO Semeteš, n. o. mal uskutočniť verejné obstarávanie na
nákup prídavného zariadenia na šmykom riadený nakladač Locust, nie je splnená.
Ing. Jana Brezinová – Nákup prídavného zariadenia na šmykom riadený nakladač
Locust  sa  neuskutočnil.  Oslovený  dodávateľ  nedokázal  zhotoviť  toto  špeciálne
zriedenie, nakoľko pre subdodávateľa bola predvýroba jedného kusu nevýhodná.
Pripomínam,  že  to  bola  špecifická  zákazka  montáže  čeľustí  určených  na
vysokozdvižný  vozík  pre  šmykom  riadený  nakladač  LOCUST  s iným
hydraulickým  systémom.  Iné  oslovené  firmy  nemali  záujem  zhotoviť  toto
zariadenia, alebo nemali patričné revízne potvrdenia na konečný produkt. 

3.) Určenie zapisovateľa zápisnice a uznesenia.
       Predsedníčka SpR navrhla, aby zapisovateľom zápisnice bola Ing. Jana Brezinová.

       Správna rada berie na vedomie zapisovateľku zápisnice a uznesenia.

4.) Schválenie overovateľov zápisnice.

Predsedníčka SpR navrhla, aby overovatelia zápisnice boli Ing. Marianna Bebčáková a  
 JUDr. Ján Opial. Dala hlasovať za tento návrh.

Hlasovanie: 
ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.



5.) Správa o činnosti Združenia TKO Semeteš, n. o.

Predsedníčka SpR dala slovo riaditeľke Ing. Jane Brezinovej, aby podala správu o činnosti
Združenia TKO Semeteš, n .o .

Ing. Jana Brezinová – výkaz Cash flow k 31.08.2021 pozostáva z pohľadávok vo výške
70 647,27 eur, záväzkov vo výške 45 687,90 eur, konečným stavom účtu k 31.08.2021 vo
výške 25 287,79 eur a pokladnice 295,95 eur. Stav Cash flow činí 50 543,11 eur.

Správna rada berie na vedomie.

- Priebeh  verejného  obstarávania  nákupu  nákladného  vozidla  pre  zvoz
komunálneho odpadu.

Ing. Jana Brezinová –  VO nákladného vozidla na zvoz komunálneho odpadu prebehlo
nasledovne: Dňa 25.08.2021 bola na portáli Elektronický kontraktačný systém (EKS)
zadaná  zákazka  formou  výberom  z katalógovej  ponuky  v súlade  s podmienkami  a
požiadavkami  schválenými  na  zasadnutí  SpR  zo  dňa  02.03.2021  a  uznesením
č.1/2021.  Po  skončení  doby  karantény  sa  dňa  22.09.2021  začala  súťaž  (72  hod.
predkladanie ponúk), kde boli oslovení dodávatelia. Dňa 04.10.2021 bolo ukončené
predkladanie  ponúk  a   ukončená  súťaž.  Zmluva  s víťazným  dodávateľom  je
zverejnená v centrálnom registri zmlúv.

Prítomní členovia správnej rady sa zhodli na návrhu, aby boli v čo najkratšom čase
preverené všetky možnosti financovania (úver, leasing) vysúťaženého vozidla.
 
Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh.

            
            Hlasovanie: 

ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.

- Splatenie pôžičky na nákup nákladného vozidla MAN TGM Presko
Ing.  Jana  Brezinová -   dňa  31.05.2021  bola  uhradená  posledná  splátka  pôžičky
veriteľovi pánovi Jozefovi Grežďovi. Bol písomne požiadaný o zaslanie potvrdenia o
splatení  dlhu  –  kvitancie.  Na  základe  tohto  potvrdenia  bola  podaná  žiadosť  na
Katastrálny úrad o vymazanie záložného práva. Záložné právo na základe zmluvy o



zriadení  záložného práva veriteľa pána Jozefa Grežďa na majetku Združenia TKO
Semeteš bolo zmazané.

Správna rada berie na vedomie.

- Informácie o platbách od spoločnosti ENVI-PAK, a. s.
Ing.  Jana Brezinová –  ako všetci  vieme od 01.01.2021 nadobudla platnosť  Novela
vyhlášky MŽP SR č.373/2015 Z.z.,(príloha č.12a) o financovaní zberných spoločností
za  vytriedené  zložky.  V decembri  2020  sa  nastavili  zálohové  platby,  tak  aby
korešpondovali s plánovaným rozpočtom na rok 2021. Začiatkom júla 2021 prebehlo
vyúčtovanie zálohových platieb, kde pri maximálnej snahe triedenia (99,5%) a nárastu
komodít oproti minulému roku sme ako zberová spoločnosť pokryli zálohové platby
v plnom  rozsahu.  Avšak  dávam  do  pozornosti  vytriedené  množstvá  za  sledovaný
polrok 2021: 170 t dovezených z toho 169,03 t vytriedených plastov a celkový nárast
oproti roku 2020 je 110 %. Toto narastajúce množstvo predstavuje ručne naložených
23 kamiónov, čo výrazne komplikuje chod Združenia TKO Semeteš n.o. Čas, ktorý je
potrebný  na  expedovanie  sa  nepriaznivo  odzrkadľuje  na  zbere  odpadu  častými
nadčasmi. Je potrebné zefektívniť nakládku kamiónov príslušnou technikou.
Pán Štefan Cudrák – veľakrát navštívim Združenie TKO Semeteš,  n.  o.  a bol  som
prítomný aj pri nakladaní kamiónu, je naozaj nutné zaobstarať takú techniku, ktorá
zodpovedá všetkým požiadavkám efektívnej a rýchlej nakládke a zároveń v súlade s
BOZP.

Prítomní  členovia  správnej  rady  sa  zhodli  na  predbežnom  obstaraní  nového
vysokozdvižného vozíka (VZV), vypracovaním prieskumu trhu na nákup VZV (typ,
cena) a pripravení podkladov na možnosti financovania.

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh.

Hlasovanie: 
ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.



6.) Plnenie rozpočtu Združenia TKO Semeteš, n. o. k 31.08.2021

Predsedníčka SpR dala slovo riaditeľke Ing. Jane Brezinovej, aby odprezentovala plnenie
rozpočtu k 31.08.2021.

Ing. Jana Brezinová- v nákladovej časti podľa percentuálneho podielu je čerpanie priamo
úmerné schválenému rozpočtu na rok 2021. Avšak spotreba energie má zvýšené náklady
z dôvodu zmeny cien za elektrickú energiu a zaradením podniku do tzv. „nekurenárov“.
Na základe  rozhodnutia  č.0063/2020 Úradu pre  reguláciu  sieťových odvetví,  kde boli
schválené nové tarify do distribučnej sústavy, distribúciu elektriny a podmienky, bola naša
organizácia  vyzvaná  na  zaslanie  žiadosti  o  zmenu  režimu  fakturácie  rezervovanej
kapacity. SSD, a.s. Žilina tejto žiadosti nevyhovela a rozhodla, že na odbernom mieste
EIC: 24ZSS97991710007 neboli splnené podmienky 60% odberu len na priamovýhrevné
vykurovanie,  to  znamená,  že  od  01.05.2021  sa  bude  na  odbernom mieste  uplatňovať
meranie štvrťhodinového činného elektrického výkonu počas 24 hod., nie len v NT.

Ing.  Ladislav  Šimčisko –  je  potrebná  rekonštrukcia  elektrických  rozvodov  v zmysle
zákona a odporúčaní  technicky  spôsobilej  osoby,  tak  aby sme mohli  využívať  NT pri
vykurovaní.
Ing. Miroslav Dočár – v nákladovej časti „spotreba energie“ je nárast, no v príjmovej časti
„refakturácie elektrickej energie“ pre spoločnosť Wood Energy, s.r.o. je naopak pokles,
nemalo by to byť priamoúmerné?
Ing.  Jana  Brezinová –  nakoľko  sa  čerpanie  rozpočtu  vypracovalo  k 31.08.2021
a refakturácia  elektrickej  energie  spoločnosti  Wood  Energy  prebieha  kvartálne,  chýba
dofakturovať mesiace júl, august, ktoré nie sú v príjmovej časti rozpočtu.

Správna rada berie na vedomie plnenie rozpočtu k 31.08.2021.

Prítomní členovia správnej rady sa zhodli na návrhu rekonštrukcie celého elektrického
rozvodu  po  výrobnej  hale  v zmysle  zákona  a odporúčaní  technicky  spôsobilej  osoby
v predpokladanej cene  zákazky do 2000 eur.

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh.

 Hlasovanie: 
ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.



7.) Schválenie Výročnej správy pre rok 2020 a účtovnej závierky pre rok 2020.

Predsedníčka SpR dala slovo riaditeľke Ing. Jane Brezinovej.

Ing. Jana Brezinová – Výročnú správu pre rok 2020 spolu s účtovnou závierkou pre rok
2020  som  všetkým  členom  SpR  zaslala  doporučenou  poštou  z dôvodu  pandemickej
situácie COVID 19, a to ešte koncom apríla 2020. Výročná správa pre rok 2020 obsahuje
informatívnu  správu  o celoročných  aktivitách  a chode  organizácie,  správu  audítora
a účtovnú závierku s potvrdeniami o podaní daňového priznania za rok 2020. 

Prítomní členovia správnej rady potvrdili, že všetkým bola Výročná správa pre rok 2020
doručená a prerokovaná na svojom obecnom/mestskom zastupiteľstve, berú na vedomie
a schvaľujú predloženú Výročnú správu pre rok 2020 a účtovnú závierku pre rok 2020.

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh.

 Hlasovanie: 
ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.

8.) Schválenie kalendára zberu/zvozu na rok 2022

Predsedníčka  SpR  dala  slovo  riaditeľke  Ing.  Jane  Brezinovej,  aby  odprezentovala
navrhovaný kalendár zberu na rok 2022.

Ing. Jana Brezinová – pri zhotovení zvozového kalendára na rok 2022 som vychádzala zo
skutočnosti  roku  2021  a  problematiky  vysokého  nárastu  komodít  (plastov,  kovov,
papiera). Zber plastov všetkých obcí je frekventovaný do dvoch týždňov (pôvodne bol
jeden týždeň) bez porušenia 4týždnového intervalu. Obciam s nárastom papiera a kovu bol
pridelený zvoz navyše. Zvoz ZKO ostáva nezmenený.

Prítomní členovia správnej rady nemajú pripomienky a schvaľujú predložený zvozový
kalendár na rok 2022.



Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh.

Hlasovanie: 
ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.

9.) Rôzne

- Návrh na reakciu na podnet Wood Energy, s.r.o.
Ing. Jana Majtánová – dňa 15.07.2021 prišla výzva zo spoločnosti Wood Energy, s.r.o.
na  poskytnutie  súčinnosti  v súvislosti  s nájomnou  zmluvou  uzatvorenou  medzi
Združením TKO Semeteš,  n.o.  ako  prenajímateľom a spoločnosťou  Wood  Energy,
s.r.o. ako nájomcom zo dňa 15.05.2020, predmetom ktorej je nájom pozemkov, okrem
iného, za účelom vybudovania triedičky na komunálny odpad a kde sa Združenie TKO
Semeteš,  n.  o.  zaviazalo  zabezpečiť  nájomcovi  pripojenie  na inžinierske  siete.  Po
osobnom stretnutí  s konateľom pánom Jozefom Grežďom sme sa  dohodli,  že  si
trafostanicu vybuduje samostatne,  rovnako tak sme sa dohodli, že žiadosť na SSD
o navýšení odberu elektrickej energie o 200 KWh našej trafostanice zrušíme, aby
neboli dve duplicitné žiadosti.

Správna rada navrhuje zrušiť uznesenie č.6/2020 zo zasadnutia Správnej rady
Združenia TKO Semeteš n.o., konaného dňa 28.07. 2020, v bode B./ Schvaľuje: č.
3.Navýšenie  odberu  elektrickej  energie  o  200  KWh  za  účelom  vybudovania
triediacej  linky  ZKO  a zrušiť  žiadosť  na  Stredoslovenskú  distribučnú,  a.s.  o
navýšení odberu elektrickej energie o 200 KWh.

Hlasovanie: 
ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.



- FA Georeal – zameranie pozemkov

Prítomní členovia správnej rady nemajú pripomienky a súhlasia s uhradením FA od
spoločnosti Georeal vo výške 2088,00 eur s DPH.

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh.

      Hlasovanie: 
      ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
      Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
      pán Róbert Vlček
      PROTI - Nikto  
      ZDRŽAL SA – Nikto
      Návrh bol schválený.

- Preplatenie nevyčerpanej dovolenky riaditeľke Združenia TKO Semeteš, n. o.
za rok 2020.

Prítomní členovia správnej rady schvaľujú preplatenie nevyčerpanej dovolenky za rok
2020  riaditeľke  Združenie  TKO  Semeteš,  n.  o.  v sumáre  13  dní  a navrhujú,  aby
riaditeľka  od  01.01.2022  prijala  na  polovičný  úväzok  novú  pracovnú  posilu  do
kancelárie.

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh.

Hlasovanie: 
ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.

- Vypracovanie internej smernice pre verejné obstarávanie.

Prítomní členovia správnej rady sa zhodli na vypracovaní internej smernice na verejné
obstarávanie a prípravu na verejné obstarávanie odborne spôsobilej osobe.

Predsedníčka SpR dala hlasovať za tento návrh.



Hlasovanie: 
ZA - Ing. Jana Majtanová, JUDr. Ján Opial, Ing. Marianna Bebčáková,  
Ing. Miroslav Dočár, pán Štefan Cudrák, pán Martin Pavlík, Ing. Ladislav Šimčisko
pán Róbert Vlček
PROTI - Nikto  
ZDRŽAL SA – Nikto
Návrh bol schválený.

10)  Záver

Nakoľko  bol  program  zasadania  SpR  TKO  Semeteš  n  .o  .  prejednaný  a  žiaden  z
prítomných sa už neprihlásil do diskusie, predsedníčka Ing. Jana Majtanová poďakovala
všetkým zúčastneným za účasť a SpR ukončila.

   



     V Turzovke dňa 14.10.2021

   Zapisovateľka: Ing. Jana Brezinová         .......................................................

   Predsedníčka: Ing.  Jana Majtanová
                                                                        ......................................................

 
     Overovatelia zápisnice:  Ing. Marianna Bebčáková          .....................................................

                              Ing. Ján Opial               ....................................................
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